
Grundejerforeningen Fresiahaven 

 

Referat af bestyrelsesmøde afholdt hos Hanne den 21. august 2014. 

Tilstede: Hanne, Bjarne og Finn. 

 

1. Opkrævning af grundejerforeningskontingent for september 2014. 

Vi skal snart til at opkræve grundejerforeningskontingent for september 2014. Hus nr. 1 får 

en ekstra opkrævning, idet de stadig mangler at betale gebyr for rykker fra 2013, derfor 

ingen stemmeret ved en generalforsamling. 

2. Popler. 

Vores popler er meget gule og visne, og især bag hus nr. 28. Vi kan ikke gøre noget ved 

dem, vi må afvente og se, hvordan de ser ud næste år. 

Vi mener ikke, det kan betale sig, at få poplerne undersøgt, som nogen foreslået. 

3. Fisk. 

Hus nr. 1 og 3 har foranlediget en lille udtynding af vores fisk i søen, da de mente, at der var 

for mange, dette er sket med bestyrelsens vidende, dog har der været forskellige meninger 

om dette. 

Bjarne har imidlertid undersøgt, om det er nødvendigt at udtynde bestanden, og det viser sig, 

at det ikke er nødvendigt. Fiskene vil selv regulere bestanden efter hvor mange de er, søens 

størrelse, den føde der er til fiskene osv. 

Så vi skal ikke udtynde mere. 

4. Hjemmeside og e-mailadresser. 

Vi skal have lagt referater på hjemmesiden og ændret e-mailadresser for vores nye beboere, 

Finn taler med Kurt om et lille kursus i at ændre hjemmesiden. 

5. Parcelhusejernes Landsforening. 

Bjarne foreslog, at vi kunne have fordel ved at melde os ind i foreningen. 

Vi må tage det op til generalforsamlingen. 

  



6. Rønnetræer. 

Vi vil købe 2 stk. rønnetræer og sætte dem i stedet for dem, der er væltede, det er nede ved 

Merete og Bjarne. Det vil nok blive nødvendigt at erstatte flere træer der, idet de er meget 

dårlige. 

7. Containerskjulet ved antenneskuret. 

Det blev vedtaget på sidste generalforsamling, at containerskjulet skulle flyttes lidt ned mod 

vores huse, fordi fremmede smed affald i vores container. Men efter, vi har flyttet selve 

containeren ned til de andre containere mellem hus nr. 3 og 5, har der ikke været noget 

affald fra fremmede. 

Vi har derfor besluttet ikke at flytte containerskjulet. 

8. Vi har ansøgt kommunen om at få sat et gadespejl op ved udkørslen fra Fresiahaven, der er 

ikke kommet svar, Finn rykker. 

 

 

 

Referent: Finn Kromann den 26.08.2014 

 

 


